



GOODFELLOW'S EXCLUSIVE DISTRIBUTION AGREEMENT WITH OX ENGINEERED PRODUCTS.

Goodfellow Inc. is pleased to announce an exclusive distribution agreement with OX Engineered Products. OX specializes in the manufacture of a broad offering of high quality thin wall sheathing marketed under **Thermo-Ply**, and structural polyiso insulation panels marketed under the brand **OX-IS** (formerly SI-Strong). Together, the Goodfellow sales team who specialize in offering value added products along with the strong technical team at OX, are all looking forward to introducing these new and innovative structural panel products into the rapidly changing Canadian building industry. For more information, contact your nearest Goodfellow branch.

ENTENTE DE DISTRIBUTION EXCLUSIVE ENTRE GOODFELLOW ET OX ENGINEERED PRODUCTS

Goodfellow inc. est fier d'annoncer son entente de distribution exclusive avec OX Engineered Products. OX se spécialise dans la fabrication d'une large gamme de revêtements muraux minces sous la marque **Thermo-Ply** ainsi que des panneaux d'isolation en polyiso de marque **OX-IS** (anciennement SI-Strong). Ensemble, l'équipe de ventes Goodfellow, spécialiste en produits à valeur ajoutée, et la solide équipe technique d'OX ont hâte de présenter ces nouveaux panneaux structuraux innovateurs dans le marché canadien de l'industrie de la construction. Pour plus de renseignements, contactez votre succursale Goodfellow la plus près de chez vous.